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MINISTRY of finance

SECRETARIAT GENERAL B SECRETARIAT GENERAL
DIRECTION GENERALE DU TRESOR, DELA , DIRECTORATE GENERAL OF TREASURY,
COOPERATION FINANCIERE ET MONETAIRE '~ FINANCIAL AND MONETARY COOPERATION
DIRECTION DES AFFAIRES GENERALES __ DEPARTMENT OF GENERAL AFFAIRS

000007 ronaNeusemererMmacaoes pu 7 7 JAN 2005 pORTANT
PUBLICATION DES RESULTATS DE L’APPEL D’OFFRES NATIONAL OUVERT EN
PROCEDURE D'URGENCE N°000004/AONO/MINFUSG/DGTCFM/CIPM/2025 DU 02
NOVEMBRE 2025 POUR L’ACQUISITION DU MOBILIER DE BURFAU A LA DGTCEM.

LE DIRECTEUR GENERAL DU TRESOR, DE LA COOPERATION FINANCIERE ET
MONETAIRE COMMUNIQUE :

La société ci-dessous désignée, est déclarée adjudicataire du Marché ci-aprés détaillé ;

ETS LEFONDATEUR | Acquisition du mobilier de burean

BP : Yaoundé ' 3 Ia DGTCEM ’ 125 808 750 60 Jours |
TEL : 694 01 61 80 , |

Le représentant de ladite société est invité & prendre attache dés publication du présent
communiqué, avec la Direction des Affaires Générales de la Direction Générale du Trésor, de la
Coopération Financiére et Monétaire, porte 421 bitiment A du Ministére des Finances, Téléphone :
22223 92 84, pour la formalisation du projet de Marché subséquent.

Les soumissionnaires dont les offres n’ont pas été retenues sont priés de passer les retirer sous
quinzaine dés publication du présent communiqué, Passé ce délai, celles-ci seront détruiies
conformément 3 la réglementation en vigueur./-

LE DIRECTEUR GENERAL
Mf?tre 4"Cuvrage Délégud)
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N 0000 entnrysemerermmacaos oF! 1 AN 2028 1o puBLisH THE
RESULTS OF THE OPEN INVITATION TO TENDER IN EMERGENCY PROCEDURE
NOOBOUO4/AONO/MINFUSG/DGTCEM/CIPM/2025 OF 02 NOVEMBER 2025 FOR ‘THE
ACQUISITION OF OFFICE FURNITURE IN THE DGTFMC.

THE DIRECTOR GENERAL OF TREASURY FINANCIAL AND MONETARY
COOPERATION ANNOUNCES THAT :

The company named below is hereby declared the successful bidder for the contract detailed
here under :

ETS LE FONDATE | Acquisition of effice furniture in the

i
. . i
BP : Yaoundd i DOCTRFMC ]
TEL 694 01 61 80 |

i
125 808 750 60 days

i

The representative of the successful bidder is invited to contact the Department of General
Affairs of the Directorate General of Treasury, Financial and Monetary Cooperation, room 421 block
A of the Minisiry of Finance, Telephone : 222 23 92 84, upon publication of this release for the
establishment of the corresponding Contract.

Unsuccessful bidders are kindly requested to withdraw their offers within 15 days upon
publication of this refease. Theys hall be destroved after this deadline in accordance with the
regulations in force./-

THE DIRECTOR GENERAL
{Delegated Proiect Owper)
£




